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Abstract (en)
[origin: US2020318308A1] A control apparatus for a soil compacting apparatus such as a vibratory plate has a movable operating element for
specifying a running direction of the soil compacting apparatus by way of an operator, and having a hydraulic master device, with a master cylinder,
in which a master piston can be moved to and fro in a linear manner, in order to generate a hydraulic signal. A hydraulic connector serves for
coupling hydraulic components of the soil compacting apparatus and for transmitting the hydraulic signal from the master device. A transmission
device is provided for converting the movement of the operating element into a linear movement of the master piston, it being possible for the
operating element to be moved between a first position (V) and a second position (R). The first position corresponds to a maximum forward
movement of the soil compacting apparatus, and the second position corresponds to a maximum reverse movement of the soil compacting
apparatus. A latching device is provided for releasably holding the operating element in a predefined position, for example the first position.

Abstract (de)
Es wird Steuervorrichtung für eine Bodenverdichtungsvorrichtung angegeben, mit einem bewegbaren Bedienungselement (2) zum Vorgeben einer
Laufrichtung der Bodenverdichtungsvorrichtung durch einen Bediener und mit einer hydraulischen Gebereinrichtung, mit einem Geberzylinder (5),
in dem ein Geberkolben (4) linear hin und her bewegbar ist, zum Erzeugen eines hydraulischen Signals. Ein Hydraulikanschluss (10) dient zum
Ankoppeln von Hydraulikkomponenten der Bodenverdichtungsvorrichtung und zum Übertragen des hydraulischen Signals von der Gebereinrichtung.
Es ist eine Übertragungseinrichtung (7, 8) zum Übertragen der Bewegung des Bedienungselements (2) in eine Linearbewegung des Geberkolbens
(4) vorgesehen, wobei das Bedienungselement (2) zwischen einer ersten Stellung (V) und einer zweiten Stellung (R) bewegbar ist, wobei die erste
Stellung einer maximalen Vorwärtsfahrt der Bodenverdichtungsvorrichtung entspricht und wobei die zweite Stellung einer maximalen Rückwärtsfahrt
der Bodenverdichtungsvorrichtung entspricht. Weiterhin ist eine Rasteinrichtung (20) vorgesehen, zum lösbaren Halten des Bedienungselements (2)
in einer vorbestimmten Stellung, z.B. der ersten Stellung.
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